
Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Margecanoch konaného dňa 17.08.2015 

 

Prítomní :  podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní:  Ing. Dušan Jakubišin 

  Ing. Ľubomír Fidler 

  Ing. Jaroslav Vaščura 
 
K bodu číslo 1 – Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Igor Petrik. Privítal poslancov na 
zasadnutí OZ, uznal obecné zastupiteľstvo spôsobilé rokovať a uznášať sa. Podľa pozvánky  
predložil návrh programu zasadnutia OZ: 

1. Otvorenie zasadnutia   

2. Určenie overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola uznesenia 

4. Pripomienky a návrhy občanov 

5. Plnenie rozpočtu obce za obdobie 1-6/2015, rozpočtové opatrenie 

6. Investičný zámer – Spoločné zariadenia obce Margecany 

7. Modernizácia verejného osvetlenia LED technológiou – podanie žiadosti na NFP 

8. Došlé žiadosti  

9. Rôzne: Prvá Komunálna Finančná a.s. – príkazná zmluva 

10. Diskusia 

11. Schválenie uznesenia 

12. Záver 

 

Starosta obce pred zahájením rokovania navrhol poslancom OZ zameniť dva body 

rokovania OZ. Jeho návrh zameniť 5.bod rokovania so 6.bodom prítomní poslanci OZ bez 

pripomienok jednohlasne schválili. Nakoniec program zasadnutia OZ bol bez ďalších 

pozmeňujúcich návrhov všetkými prítomnými poslancami jednohlasne schválený. 

 

K bodu číslo 2 - Určenie overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

Starosta obce: 

- navrhol overovateľov zápisnice poslancov Ing.J.Kováč a M.Keruľ,  

- do návrhovej komisie navrhol poslancov Mgr.M.Dubeckého a JUDr.Ľ.Šimu 

Predložený návrh schválili všetci prítomní poslanci. 

 

K bodu číslo 3 – Kontrola uznesenia 
Na zasadnutí OZ  dňa 22.06.2015 nebolo prijaté žiadne poverujúce uznesenie. 

 

K bodu číslo 4 - Pripomienky a návrhy občanov 

 Na zasadnutí OZ neboli zo strany poslancov a ani občanov obce predložené žiadne 

pripomienky a návrhy. 

 

K bodu číslo 5 – Investičný zámer – Spoločné zariadenia obce Margecany  
 JUDr.Ľ.Šima podal správu poslancom OZ o prerokovaní investičného zámeru členmi 

komisie, ktorí jednoznačne podporili prioritu obce vybudovať cestu v lokalite „Pod Hôrou“. 

 Ing.J.Tóthová, ktorá je predsedníčka jedného z Pozemkových spoločenstiev 

v Margecanoch informovala o projektovej dokumentácii na opravu ďalších lesných ciest, 

ktorú spoločenstvo dalo vypracovať. Podľa členov spoločenstva oprava lesných ciest kvôli 

bezpečnosti osôb pri obhospodarovaní, ťažbe a zvážaní dreva je nevyhnutná. Spoločenstvo 



v minulosti na nevyhnutnú opravu ciest vynaložilo nemalé finančné prostriedky, ktoré často 

boli zbytočné. Prívalové vody opravené úseky zničili. Preto podľa Ing.Tóthovej je potrebná 

komplexná oprava lesných ciest, ktoré spoločenstvá využívajú a ktoré sú majetkom obce.  

 Podľa Ing.Kováča je potrebné využiť výzvu aj preto, lebo dočasná oprav lesných ciest 

v minulosti bola bez výsledkov. 

Hlasovanie : 6-0-0 
Uznesenie č.9/B3 : OZ schvaľuje investičný zámer  „Spoločné zariadenia obce Margecany“. 

 

K bodu číslo 6 - Plnenie rozpočtu obce za obdobie 1-6/2015, rozpočtové opatrenie 
 Ing.O.Machilová podrobne rozobrala príjmové položky rozpočtu obce, ktoré neboli 

plnené na 50% a výdavkové položky plnené nad 50%.  

 JUDr.Ľ.Šima – komisia prerokovala návrh rozpočtového opatrenia a odporúča OZ 

rozpočtové opatrenie schváliť. 

 Ing.J.Kováč – na jeho otázku, na akom účte sú finančné prostriedky rezervného fondu, 

Machilová odpovedala, že prostriedky rezervného fondu sú vedené na samostatnom účte. 

Zároveň vysvetlila potrebu použitia rezervného fondu vo výške 2 750 € na spolufinancovanie 

projektov podľa rozpočtového opatrenia č.5. 

Hlasovanie : 6-0-0  

Uznesenie č.9/A1 : OZ berie na vedomie plnenie rozpočtu obce za obdobie 1-6/2015. 

Uznesenie č.9/A2 : OZ berie na vedomie rozpočtové opatrenie č.4. 

Uznesenie č.9/B1 : OZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č.5. 

Uznesenie č.9/B2 : OZ schvaľuje použitie rezervného fondu vo výške 2 750 € na 

spolufinancovanie projektov podľa rozpočtového opatrenia č.5. 

 

K bodu číslo 7 - Modernizácia verejného osvetlenia LED technológiou – podanie žiadosti 

na NFP 

 Starosta obce – obec plánuje v 35. týždni odoslať žiadosť na modernizáciu verejného 

osvetlenia obce LED technológiou. Túto žiadosť obec pripravuje dlhodobo a so zámerom jej 

čo najlepšieho  spracovania. 

Hlasovanie : 6-0-0  

Uznesenie č.9/B4 :  

a/ predloženie žiadosti o NFP v rámci opatrenia 2.2 OP KaHR na realizáciu projektu 

„Modernizácia verejného osvetlenia LED technológiou v obci Margecany“, ktorý je 

realizovaný „Obcou Margecany“,  / KaHR - konkurencie schopnosť a hospodársky 

rast/ 

b/ zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci,  

c/  zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške rozdielu celkových výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade s 

podmienkami poskytnutia pomoci. 

 

K bodu číslo 8 - Došlé žiadosti  

 JUDr.Ľ.Šima predložil OZ žiadosti, ktorými sa komisia zaoberala na jej zasadnutí dňa  

13.08.2015: 

 

1. Žiadosť Ľudmily Sanitríkovej z dňa 20.05.2015, doplnenej dňa 15.07.2015 o kúpu  

pozemku na parcele 128/1 v katastri obce Margecany – Kozinec, vo výmere 91 m2. 

Komisia odporúča OZ udeliť predbežný súhlas o odpredaj pozemku v zmysle žiadosti. 

Po prerokovaní predmetnej žiadosti a podrobnejšom oboznámení sa daným stavom – 

rozmiestneným susediacich parciel a pozemku, ktorý žiadateľka chce odkúpiť, OZ 

prijalo nasledovné uznesenie. 



Hlasovanie : 5-0-1 (JUDr.Ľ.Šima sa zdržal hlasovania) 

 

Uznesenie č.9/C1 : OZ neschvaľuje žiadosť č. 846 zo dňa 15.7.2015  žiadateľky  Ľudmily 

Sanitrikovej bytom SNP 6 Gelnica o odkúpení pozemku. 

 

2. Žiadosť MG-future, s.r.o. Hlinná 591/1A Margecany    o odkúpenie pozemku vo 

vlastníctve obce, vo výmere 4527 m2, na parcele 2256/4. Komisia po prerokovaní 

danej žiadosti a najmä v súvislosti so zámerom obce v danej lokalite, neodporúča OZ 

schváliť danú žiadosť. 

Hlasovanie : 6-0-0 

Uznesenie č.9/C2 : OZ neschvaľuje žiadosť č. 521 zo dňa 23.4.2015 žiadateľa MG-future, 

s.r.o. Hlinná 591/1A Margecany    o odkúpenie pozemku. 

 

3. Žiadosti zo dňa 12.5.2015 žiadateľky Márie Gregovej bytom Veľký Folkmár 

a žiadateľky Silvie Kandrovej bytom Partizánska 37 Margecany, vo veci preplatenia 

nákladov na plastové okná v nebytových priestoroch prevádzky kaderníctva 

a kozmetiky. Ing.Machilová oboznámila OZ s celou korešpondenciou medzi 

žiadateľkami a obcou od 1.1.2009, týkajúcej sa daných prevádzok a ich rekonštrukcie: 

a) dňa 26.01.2009 p.S.Kandrová a p.M.Gregová podali na OÚ v Margecanoch 

žiadosť č.59/2009 na rekonštrukciu prenajatých priestorov. V žiadosti uviedli, že 

rekonštrukciu prevedú na vlastné náklady i napriek tomu, že náklady presiahnú 

sumu 5000 Sk a v zmysle schválenej nájomnej zmluvy opravy nad 5000 Sk má 

vykonať prenajímateľ. Dňa 28.1.2009 OZ prijalo nasledujúce uznesenie 

č.21/2009/B-6:  

- OZ schvaľuje úpravu nebytových priestorov v budove OcÚ, miestnosť č.6, v zmysle 

žiadosti č.59/2009 zo dňa 26.1.2009 pre žiadateľky Silviu Kandrovú, Partizánska 

37, Margecany a Máriu Gregovú, Veľký Folkmar č.229. 

b) dňa 16.01.2012 žiadateľka S.Kandrová podala na OÚ žiadosť o preplatenie 

vymenených plastových okien na budove obecného úradu v prevádzke vo výške 

807,53 € a p.M.Gregová žiadosť o preplatenie vymenených plastových okien vo 

výške 726,77 €. Dňa 30.03.2012 OZ prijalo nasledujúce uznesenia: 

- uznesenie č.10/2012/E-1 : OZ neschvaľuje žiadosť č.42/2012 zo dňa 16.1.2012 

žiadateľky Silvie Kandrovej bytom Partizánska 37 Margecany, vo veci preplatenia 

nákladov na plastové okná v nebytových priestoroch prevádzky kozmetiky. 

- Uznesenie č.10/2012/E-2 : OZ neschvaľuje žiadosť č.43/2012 zo dňa 16.1.2012 

žiadateľky Márie Gregovej bytom Veľký Folkmar, vo veci preplatenia nákladov na 

plastové okná v nebytových priestoroch prevádzky kaderníctva. 

c) dňa 12.05.2015 doručili p.S.Kandrová a p.M.Gregová na OÚ žiadosti na 

preplatenie faktúr vystavených dňa 03.03.2009 za výmenu plastových okien na 

budove OÚ v Margecanoch nebytových priestorov prevádzky kozmetického 

salónu a prevádzky pánskeho – dámskeho kaderníctva. V svojich žiadostiach sa 

odvolávajú na nájomné zmluvy z roku 2009, bod VI. – práva a povinnosti 

zmluvných strán. Podľa tohto bodu nájomca sa zaväzuje zabezpečiť bežné opravy 

na svoje náklady do výšky 165,96 €. Všetky opravy súvisiace s podstatou budovy 

vykonáva prenajímateľ. Tiež sa odvolávajú na ústnu dohodu s Ing.I.Petrikom.  

   

 Na základe daných skutočností, i napriek odporúčaniu komisie vyhovieť žiadateľkám, OZ 

prijalo nasledovné rozhodnutie. 

Hlasovanie : 3-1-2 (za JUDr.Šima, Ing.Novotová, M.Keruľ, proti Mgr.Dubecký, zdržal sa 

Ing.Kováč, M.Zvirinský) 



Uznesenie č.9/C3 : OZ neschvaľuje žiadosť č. 591 zo dňa 12.5.2015 žiadateľky Márie 

Gregovej bytom Veľký Folkmar, vo veci preplatenia nákladov na plastové okná v nebytových 

priestoroch prevádzky kaderníctva. 

Hlasovanie : 3-1-2 (za JUDr.Šima, Ing.Novotová, M.Keruľ, proti Mgr.Dubecký, zdržal sa 

Ing.Kováč, M.Zvirinský) 

Uznesenie č.9/C4 : OZ neschvaľuje žiadosť č.590 zo dňa 12.5.2015 žiadateľky Silvie 

Kandrovej bytom Partizánska 37 Margecany, vo veci preplatenia nákladov na plastové okná v 

nebytových priestoroch prevádzky kozmetiky. 

 

4. Žiadosť žiadateľa SZUŠ Margecany  v zastúpení Mgr. Vojtech Foglar o úpravu 

nebytových priestorov v budove Obchodná 7 vo vlastníctve obce Margecany  – oprava 

na vlastné náklady nájomcu. Komisia navrhuje OZ súhlasiť s realizáciou opravy 

a renováciou schodiska v budove Obecného úradu v Margecanoch. 

Hlasovanie : 6-0-0 

Uznesenie č.9/A5 : OZ schvaľuje úpravu nebytových priestorov v budove Obchodná 7 vo 

vlastníctve obce Margecany  – oprava schodiska pre  žiadateľa SZUŠ Margecany  v zastúpení 

Mgr. Vojtech Foglar v zmysle žiadosti č.498 zo dňa 17.4.2015 na vlastné náklady nájomcu.    

                  

5. Žiadosť Patrika Kalického bytom Okolie 22/567 Spišské Vlachy na uloženie 

elektrického kábla prípojky elektrického vedenia k rodinnému domu na parcele 567/1 

k.ú.Margecany.  

Hlasovanie : 6-0-0 

Uznesenie č.9/D1 : OZ súhlasí s uložením elektrického kábla prípojky elektrického vedenia k 

rodinnému domu na parcele 567/1 k.ú.Margecany, v zmysle žiadosti č.623 zo dňa 20.5.2015  

žiadateľa Patrika Kalického bytom Okolie 22/567 Spišské Vlachy, cez pozemky vo 

vlastníctve obce, za podmienky určenia trasy uloženia kábla stavebným úradom obecného 

úradu.     

 

6.  Žiadosť žiadateľov Kleinových bytom Železničná 29 a Šusterových bytom Železničná 

28 Margecany o úpravu cesty. Členovia komisie žiadateľov chápu, ale tiež konštatovali, že 

daný problém vznikol najmä pri výstavbe zberného dvora a tiež, že v obci je veľa úsekov ciest 

a chodníkov vyžadujúcich si okamžitú rekonštrukciu, dokonca i výstavbu. 

Hlasovanie : 6-0-0 

Uznesenie č.9/A3 : OZ berie na vedomie žiadosť č.762 zo dňa 22.6.2015 žiadateľov 

Kleinových bytom Železničná 29 a Šusterových bytom Železničná 28 Margecany o úpravu 

cesty . 

 

K bodu číslo 9 - Rôzne: Prvá Komunálna Finančná a.s. – príkazná zmluva 

 JUDr.Ľ.Šima – komisia na poslednom zasadnutí sa venovala a OZ navrhuje schváliť 

možnosť uzavretia príkaznej zmluvy so Združením miest a obcí Spiša a Prvou komunálnou 

finančnou spoločnosťou, ktorej účelom má byť realizácia tendra na získanie najlepšieho 

dodávateľa na nákup zemného plynu, elektrickej energie a na poistenie majetku 

a zodpovednosti za škodu.  

Hlasovanie : 6-0-0 

Uznesenie č.9/E1 : OZ poveruje starostu obce podpísaním príkaznej zmluvy č.01SP/2015 k 

zabezpečeniu spoločného verejného obstarávania na poistenie majetku a zodpovednosti za 

škodu. 

Hlasovanie : 6-0-0 



Uznesenie č.9/E2 : OZ poveruje starostu obce podpísaním príkaznej zmluvy č. 

PL/01/SP/2015/PL k zabezpečeniu spoločného verejného obstarávania  na nákup zemného 

plynu. 

Hlasovanie : 6-0-0 

Uznesenie č.9/E3 : OZ poveruje starostu obce podpísaním príkaznej zmluvy č. 

PL/01/SP/2015/EL k zabezpečeniu spoločného verejného obstarávania  na nákup elektrickej 

energie. 

 

Starosta obce informoval : 

 o príprave pracovného stretnutia poslancov OZ rozšíreného o členov komisií 

s Ing.Marekom za účelom úprav Územného plánu obce, 

 o príprave jesenného výjazdového zasadnutia OZ na Zberný dvor, 

 o projektových úspechoch obce : 

- rekonštrukcia spodnej sály Obecného domu   - 13.500,00 € 

- obnova, oprava a rekonštrukcia kamerového systému obce - 5.000,00 € 

- Územný plán obce      - 5.000,00 € 

- čistenie cestného tunela – Margecany – Rolová   - 5.000,00 € 

- nákup nových kníh do Obecnej knižnice    - 600,00 € 

 o zakúpení tomboly na „Batôžkový bál“ v hodnote 31,00 € z reprezentačného fondu 

poslancov OZ, 

 na návrh Dubeckého finančne odmeniť predsedov a členov jednotlivých komisií 

starosta požiadal predsedu komisie o prípravu návrhu na ich ocenenie. Za dodanie 

pokladov pre predsedu komisie o zasadnutiach a prítomnosti členov na zasadnutiach 

komisií je zodpovedný Dubecký, 

 starosta obce poďakoval všetkým, ktorí prispeli k zdarnému priebehu osláv „Dni 

obce“. 

 

 

 

M.Keruľ požiadal OZ o schválenie finančných prostriedkov na zakúpenie upomienkových 

predmetov a na materiálne a technické zabezpečenie športového podujatia „Beh Margecian“.  

Hlasovanie : 6-0-0 

Uznesenie č.9/B6 : OZ schvaľuje finančnú čiastku 500 € na akciu „ Beh Margecian“ .  

 

 

Zapísal:  Mgr. Miroslav Dubecký  ........................... 

 

Overovatelia: Ing. Jozef Kováč  ........................... 

 

                       Marián Keruľ   ........................... 

 

Ing. Igor Petrik – starosta obce  ........................... 


